
Vragen CDA-fractie over voorstel Actualisatie MOP gemeentelijk vastgoed          
1. Hoe verhoudt deze actualisatie zich nu met de door dit college opgelegde taakstellende 

bezuiniging van 40.000,= in 2019 en 100.000,= in de jaren 2020 en verder.

2. In de bij het raadsvoorstel gevoegde bijlage 5 (begrotingseffecten komende 5 jaar) wordt een 

bedrag van 84.224,= opgevoerd als onderhoudskosten gebouwen. Dit bedrag zou zijn 

opgenomen in de begroting van 2017.

Vraag:  waar kan ik dat bedrag vinden in de begroting van 2017 en voor welke gebouwen is 

dat bedrag bestemd.

 
3. In de paragraaf Financiën staat in de derde alinea dat de tekorten over de genoemde jaren 

(2018-2022) kunnen worden opgevangen doch dat vanaf 2022 de voorziening is uitgeput en 

dat bij ongewijzigd beleid extra gedoteerd moet worden aan de voorziening. Daarbij wordt 

gesteld dat eventuele keuzes in het accommodatiebeleid deze situatie kunnen afwenden.

Vraag 1: Wat stelt het college nu in wezen voor aan de Raad ??

Vraag 2: Wanneer kan de Raad de “eventuele keuzes in het accommodatiebeleid tegemoet 

zien ?

Vraag 3: Hoe staat de provincie er tegenover als er geen keuzes worden gemaakt en het 

afstevent op een uitputting van de voorziening in 2022 ??

4. Zijn er ook inkomsten voor de gemeente bij de diverse gebouwen. Met name Sporthal de 

Eiber en het Stadskantoor die de onkosten van het onderhoud deels dekken.

5. Sporthal De NoortSyde en zwembad Statenland zijn buiten de financiële benodigde 

onderhoudsmiddelen gehouden.

Vraag 1: In hoeverre lopen we de komende 5 jaar het risico dat voor die accommodaties ook 

(extra) geld beschikbaar moet komen voor onderhoud.

Vraag 2:  Heeft het college inzicht in de huidige financiële positie van de beheersstichting van 

sporthal NoortSyde ? en zo ja, hoe ziet dat er uit voor de komende 5 jaar ?

Vraag 3: Welke consequenties heeft het dat de erfpacht van sporthal De NoortSyde afloopt in 

2022, zoals staat in bijlage 2 van het raadsvoorstel

6. In het overzicht wordt onderscheid gemaakt tussen “geactualiseerde benodigde middelen” 

en “gelijkblijvende benodigde middelen.

Vraag 1:  waarom dit onderscheid ??

Vraag 2:  De Klepper staat in het rijtje “gelijkblijvende benodigde middelen”. Is er van dit 

gebouw geen geactualiseerde onderhoudskosten bepaald voor de komende jaren ? en zo ja, 

waarom niet ?

7. Het college maakt de keuze om het gebouwenonderhoud op niveau 3-4 te stellen.

Gesteld wordt dat een keuze voor niveau 2-3 leidt tot jaarlijkse onderhoudskosten die hoger 

worden.

Vraag:  Gaarne inzichtelijk maken over welke “hogere jaarlijkse onderhoudskosten” het dan 

gaat. 


